

Närvarande: Elisabeth, Cathrine, Tuija, Ann, Karin, Åsa, Lollo (något sen ankomst), Janne (sen ankomst)

Plats: Digitalt

1. Mötets öppnande

Elisabeth öppnade mötet.

2. Val av sekreterare

Åsa valdes till sekreterare.

3. Val av justerare

Catherine valdes till justerare.

4. Föregående mötesprotokoll

Lades till handlingarna.

5. Tävling

- Tävlingsplanering och Corona-restriktioner.
Lite svårt att förstå SIFs information. Tävlingsstopp till 1/7 förutom för "elit" (=senior kvalad till Nivå 1 senaste fyra åren). Ger ganska många som kan tävla. Digitala kval för att bli "elit" kan hållas. Kanske kan ett VSM för "elit" hållas i maj som planerat? Lollo och Ann kollar upp vad som gäller och om VSM kan ordnas.
GK-tävling mitt i sommaren kanske kan genomföras som "vanligt?"
- Antikrundan, förslag finns från Janne och Barbro, tas på årsmötet.

6. Utbildning

- Hippologi 1 på distans? Om möjligt under våren, om inte annat så till hösten. Ann tar kontakt med SIF och Rebecka F (tilltänkt kursledare).
- Vestur bör skaffa digital mötesplattformens-licens, för utlåning till lokalföreningarna. Beslut från styrelsen att göra detta.

7. Anläggning

- Ridning på banan. Stängd tills vidare. Janne kollar med Sven och återkommer om en vecka.
- Avgifter 500 kr för årskort och 100 kr/enstaka gång behålls.
- Gräsklippning. Förslag: veckotilldelning till föreningarna. Utbildning behövs.

8. Hemsida, kommunikation, info

- Vesturs kalender behöver uppdateras utifrån om lokalföreningarna inte kommer att genomföra sina tävlingar t.ex.

9. Övriga frågor

- Avgifter från föreningarna till distriktet? Svårt att hitta en modell. Medlemsantalet dalar i många föreningar, kan vara svårt att motivera en ny avgift. Hur gör man i andra distrikt? Något för SIFs höstmöte.

Mötessekreterare: Åsa Wängdahl

Justeras

Mötesordförande: Elisabeth Andreasson justerat via mail

Mötesjusterare: Cathrine Sandberg justerat via mail